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Verslag commissie Bestuur en Middelen 
 

Woensdag 30 oktober 2013 van 19:30 tot  
22:10  uur raadzaal gemeentehuis Leudal 

  

Voorzitter: Dhr J. van den Beuken (plv)  Commissiegriffier: J. Lommen 

Leden:  
Leon Linssen en Har Beurskens (Samen Verder) 
Berry Hermans, Maan Arkenbosch en René Strij-
bosch (Ronduit Open) 
John van den Beuken en Collin Prumpeler (CDA) 

Evert Kneepkens (VVD) 
Leon van Kessel (Progressief Leudal) 
Mart Janssen(PvdA)  
Hans Wierts (AL) 

Afwezig: 
 
 
 
 

Evert Kneepkens 
 
Mart Janssen  

Ter vervanging aanwezig: 
Roel Sniekers (VVD) 

Aanwezige portefeuillehouder(s) 
De heer A. Verhoeven MPM 

De heer Drs. J. van der Stappen 
De heer Mr. A. Thomassen 
De heer Drs. P. Vogels 

Ambtelijke ondersteuning  

Mw. J. van Aaken  
de heren A. Rikken, P. Pasmans, G. Janssen en R. von Schwartzenberg  

Deelname door derden  
De heren de Wit en Wolters van de BNG 

 

Aantal insprekers: -- Aantal publieke tribune: 1 personen 
 

 

Nr Onderwerp 

1 Opening 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Hij maakt melding van de 
beëindiging van het voorzitterschap van Mw. Teluij en de afwezigheid en eventuele vervanging 
conform bovenstaand overzicht.  

 

Nr Onderwerp 

2 Vaststellen agenda 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De agenda wordt conform concept vastgesteld 

 

Nr Onderwerp 

3 Verslag vorige vergadering 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Het verslag wordt cf. vastgesteld. 

Opgemerkt wordt dat de toezegging van een voortgangsrapportage over Vitaal Leudal, vergelijk-
baar met de voortgangslijst zoals die in de commissie Samenleving gebruikt wordt voor de pro-
jecten nog niet is gestand gedaan. Dit wordt opgenomen in de actiepuntenlijst. 

 

Nr Onderwerp 

4 Bespreken actiepuntenlijst 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Er zijn geen openstaande actiepunten 

 

Nr Onderwerp 

5 Spreekrecht niet commissieleden 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Er heeft zich niemand gemeld voor het spreekrecht 

 

Nr Onderwerp 

6 Presentatie en thema: jaarlijkse bespreking met de BNG 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De presentatie van de BNG wordt bij dit verslag gevoegd. De BNG zal naar aanleiding van vragen 
nog een korte notitie aanreiken met de voordelen en nadelen van aflossing van de schulden na 
vrijval van belegde gelden. 
Door het schatkistbankieren, het verplicht onderbrengen van gelden bij het Rijk na vrijval, zal er 
een lager rendement uitgekeerd worden. Het is wel mogelijk om aan andere overheden geld te 



 2 

lenen. Hierdoor kan wellicht een hoger rendement behaald worden.   

  

Nr Onderwerp 

7a Raadsvoorstel Wijziging APV 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Er zijn met betrekking tot de voorgestelde wijzigingen van de APV geen vragen. Het voorstel 
wordt bespreekrijp geacht voor de vergadering van de raad van 12 november 2013. De fractie 

Ronduit Open wil in de raadsvergadering wel nog een politiek statement ten aanzien van de hand-
having van overschrijding van openingstijden voor de horeca ter sprake brengen.    

 

Nr Onderwerp 

7b Raadsvoorstel Initiatiefvoorstel Ronduit Open over integriteit 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Gevraagd wordt naar de meerwaarde van het voorstel van Ronduit Open ten opzichte van de be-
staande regels. Ronduit Open zal het voorstel zodanig aanpassen dat ook commissieleden onder 

de werking van het voorstel gaan vallen. Verder wordt gevraagd naar de stand van zaken van het 
door burgemeester Smulders toegezegde  voorstel over integriteit. De burgemeester antwoordt 
dat hij in de afgelopen week een handreiking  over integriteit heeft ontvangen van het Genoot-

schap van burgemeesters. Er is op dit moment erg veel te doen over dit onderwerp. Het lijkt hem 
verstandig te wachten met een concreet voorstel totdat over dit onderwerp wat meer rust bestaat. 
Nu een regeling maken over een onderwerp dat nog volop in beweging is leidt straks tot een voor-
stel waarmee je weer achter de feiten aan loopt. Daarnaast houdt het voorstel van Ronduit Open 

bekendmaking in van onderzoeksrapporten over integriteitskwesties, die verder gaan, haaks staan 
op, belangen die de wetgever heeft getracht te beschermen.  
De heer Linssen vindt integriteit belangrijk maar vindt dat meldingen niet moeten leiden tot be-
schuldigingen. Dit gebeurt zodra van de melding een bericht naar de media gestuurd wordt. Hij 
ziet liever een voorstel over integriteit dat eerst is afgestemd in het presidium en een breed 
draagvlak kent. Daarna kan het als hamerstuk in de raad behandeld worden. Bij een  discussie 

over integriteit in het openbaar kunnen nuanceverschillen al leiden tot breed uitgemeten verschil-
len waaraan de conclusie verbonden kan worden dat een partij integriteit minder belangrijk vindt, 
hetgeen niet het geval is. De fractie Ronduit Open handhaaft alles gehoord hebbend het agende-
ringsverzoek tot bespreking in de raad van 12 november 2013.   

 

Nr Onderwerp 

7c Raadsvoorstel verordening elektronisch bekendmaken gemeente Leudal 

 Conclusie / besluit / advies:   

 
 
 

De aanleiding voor dit voorstel is de wettelijke verplichting om over te gaan tot elektronische be-
kendmaking. Daarnaast levert het een besparing o van € 13.000,00 per jaar. Mensen die niet in 
het bezit zijn van een computer krijgen alternatieven aangeboden, bijvoorbeeld inzage in het ge-
meentehuis, bibliotheek of  toezending van het gewenste stuk op papier.  
Dit voorstel wordt bespreekrijp geacht voor de raadsvergadering van 12 november 2013 en de 
commissie adviseert de raad hierover zonder nadere beraadslagingen te besluiten  

 

Nr Onderwerp 

7d Raadsvoorstel Bijstelling Strategische Visie 2020 “leven in Leudal” 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Gevraagd wordt wat er van de oorspronkelijke visie terecht is gekomen. 
Wethouder Vogels antwoordt dat die visie in het teken stond van profilering, en dat bedrijven hier 
toch op voortgeborduurd hebben. De agrarische sector is een sterke economische pijler voor de 
gemeente. Er was thans behoefte aan updaten, ook in verband met de organisatorische aanpas-

singen, die de strategie volgt. Het is geen visie die in beton gestort is, en wellicht dat er volgend 

jaar nog accentverschuivingen plaatsvinden.  
Verder wordt aandacht gevraagd voor een hernieuwde beschrijving van met name de kern Neerit-
ter (gebied Vijverbroek, de 24 monumenten), die er in de vastgestelde visie van 2007 karig zijn 
vermeld.  
Daarnaast wordt opgemerkt door de commissie dat het een visiestuk betreft, en niet een stuk 
waarop afgerekend kan worden. 

De commissie acht het  voorstel rijp voor bespreking in de raad van 12 november 2013. 

 

8a Ter bespreking: reorganisatie Westrom 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De heer Arkenbosch heeft verzocht om opname van dit agendapunt en dit onderbouwd. Daarnaast 
heeft hij schriftelijk vragen gesteld die zijn uitgezet middels de raadsvragenprocedure en waarvan 
antwoord binnenkort volgt. Zijn belangrijkste zorg is of het college rekening heeft gehouden met 
de verliezen van de Westrom en of hiervoor dekking is. 
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8b Ter bespreking: brief Keyport 2020 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De heer Arkenbosch heeft verzocht om opname van dit agendapunt en dit onderbouwd.  

Er wordt geen subsidie gegeven aan Keyport, alleen bijdragen in procesgelden. Het betreft onder-
zoek naar de mogelijkheden om vestiging van bedrijven op het gebied Zevenellen.   De kosten 
voor Leudal bedragen maximaal 10.000,00 aan onderzoekskosten. De andere helft betaalt OML. 
Indien er op het gebied Zevenellen gegadigde bedrijven komen, dan betalen die bedrijven de kos-
ten.  
De heer Arkenbosch pleit voor vestiging van hoger onderwijs in Leudal, niet alleen in Weert. De 
portefeuillehouder antwoordt dat er afspraken zijn met Keyport om een kwart van de stages te 

laten plaatsvinden in Leudalse bedrijven.  

 

9 Stand van zaken Vitaal Leudal 

 Conclusie / besluit / advies:  

 Er wordt een uitgebreide presentatie gegeven over de stand van zaken. Deze presentatie is als 
bijlage bij dit verslag gevoegd. Daarnaast is het hele O&F rapport toegevoegd.  
De reorganisatie moet leiden tot een kwalitatief hoogwaardige organisatie die in staat is aan de 
eisen die de veranderende samenleving stelt aan te kunnen, en de uitdagingen waarvoor de orga-

nisatie zich gesteld ziet aan te gaan. 80% van alle overheidsvragen komen terecht bij de gemeen-
te, en 80% daarvan worden beantwoord in de frontoffice. Voor de overige 20 % is een backoffice. 
Voor het maken van beleid zijn slechts 16 fte’s beschikbaar. Dit alles moet wel worden onder-
steund door een goede interne ondersteuning, zowel qua mensen als qua  ICT.  

 

Nr Onderwerp 

10 Mededelingen en rondvraag 

 Conclusie / besluit / advies:  

 De heer van Kessel vraagt naar het beleid en de handhaving over de reclame-driehoeksborden. 
Hij stoort zich met name aan de borden van de leverancier zelf met de tekst “hier had uw reclame 
kunnen staan”.  Deze vraag zal als raadsvraag worden uitgezet. 
De heer Hermans vraagt naar de stand van zaken van de plaatsing zonnepanelen op het dak van 
het gemeentehuis. Het duurzaamheidsprincipe is destijds immers ingezet (hardhouten kozijnen, 
cradle tot cradle). Deze vraag zal als raadsvraag worden uitgezet. 

 

Nr Onderwerp 

11 Sluiting  

 Conclusie / besluit / advies:  

 De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om  22:10  uur. De 
volgende vergadering is op woensdag 4 december 2013 

 


